

Disinfectants

MSGGold

Best hygiene products
in livestock farming

MS

MEGADES

PARA



GERM-FREE LIVING
ENVIRONMENT

EN

Powerful broad spectrum
disinfectant agent

FR

Désinfectant puissant à large
spectre

www.msgold.eu

The **Schippers** Group

Let's beat AMR with HyCare

HAZARD DESIGNATIONS: Flammable liquid and vapor. May be corrosive to metals. Causes severe burns and eye damage. May cause an allergic skin reaction. May cause respiratory irritation. May cause drowsiness or dizziness.

PRECAUTIONARY MEASURES: Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and others ignition sources. Do not smoke. Keep container tightly closed. Wear protective gloves, protective clothing, eye protection, face protection. IF SWALLOWED: rinse mouth Do NOT induce vomiting. IF ON SKIN (or hair): Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water / shower. IF INHALED: remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. Store in a well-ventilated place. Keep in tightly closed packaging. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. remove contact lenses, if possible; keep rinsing. Immediately call a POISON CENTER or doctor / physician.

STORAGE

Store in a well-ventilated place. Keep cool.

DISPOSAL

Dispose of contents / container according to local / regional / national / international regulations.

DÉSIGNATIONS DE DANGER: Liquide et vapeur inflammables. Peut être corrosif pour les métaux. Provoque de graves brûlures et des lésions oculaires. Peut provoquer une réaction cutanée allergique. Peut irriter les voies respiratoires. Peut provoquer somnolence ou vertiges.

PRÉCAUTIONS: Tenir à l'écart de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et autres sources d'inflammation. Ne fume pas. Conserver le récipient bien fermé. Porter des gants de protection, des vêtements de protection, une protection oculaire, une protection du visage. EN CAS D'INGESTION: rincer la bouche NE PAS faire vomir. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU (ou les cheveux): Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau avec de l'eau / douche. EN CAS D'INHALATION: transporter la personne à l'extérieur et la maintenir au repos dans une position où elle peut confortablement respirer. Stocker dans un endroit bien ventilé. Conserver dans un emballage hermétiquement fermé. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. enlever les lentilles de contact, si possible; continuer à rincer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin.

ENTREPOSAGE

Stocker dans un endroit bien ventilé. Reste cool.

ÉLIMINATION

Éliminer le contenu / récipient conformément aux réglementations locales / régionales / nationales / internationales.

2505202

Danger



UN2924

Flammable liquid, corrosive, n.o.s. (mixture with Phosphoric acid; Isopropanol) , 3 (8), III

EN: Powerful broad spectrum disinfectant agent

Active ingredient: p-chloro-m-cresol
Content: 24% w/w

Preparation type: Concentrate to be mixed with water

A. Conditions for Use

Limited exclusively for use as a bactericide, fungicide, and yeasticide on surfaces, equipment, and tools in animal housing and its associated spaces. Not approved for mycobactericidal or sporicidal purposes. For the application of this agent on the farm, the following risk-limiting measure is important: to prevent decreased function of an Individual Sewage Treatment (IST) system, the excrement remnants that the agent contains must be disposed of in the manure cellar or in the sewers connected to the sewage treatment facility. The instructions stated under "Instructions for use" must be followed. The agent is exclusively intended for professional use.

B. Instructions for use

Disinfection of hard, non-porous surfaces, equipment, and tools in animal housing. The surfaces and equipment to be disinfected must first be thoroughly cleaned. For this, use a cleaning agent and rinse well with clean water. When disinfecting, use as much fluid as necessary to keep surfaces wet while leaving the agent to soak. Bacteria, yeasts, and mould: Apply the agent by spraying it at low pressure. Allow surfaces to remain wet for the entire contact time. All surfaces and/or objects that will contact feed or drinking water should be rinsed with potable water before reuse. Dosage: 2.0% (20 mL of product, add water for a yield of 1 L)

Minimum contact time: 30 minutes.

Remove all animals/poultry and their feed from premises prior to disinfection. Remove all heavy soil, such as urine and fecal matter, from surfaces and objects prior to disinfection. Empty all feeding and watering appliances prior to disinfection. Following disinfection, do not house animals/poultry until areas have been ventilated.

Read the label before using
Keep out of reach of children

Lot Nr / Prod date / EXP:
see packaging, voir emballage

FR: Désinfectant puissant à large spectre

Substance actives: p-chloro-m-cresol
Contenu: 24% p/p

Nature de la préparation: Concentré soluble dans l'eau

A. Prescriptions d'utilisation

Limité exclusivement à l'utilisation en tant que bactéricide, fongicide et levuricide sur les surfaces, l'équipement et les outils dans les bâtiments pour animaux et ses espaces associés. Non approuvé à des fins mycobactéricides ou sporicides. Pour une application de ce produit dans la ferme, la mesure d'atténuation du risque suivante est importante : pour prévenir tout mauvais fonctionnement de l'installation individuelle de traitement des eaux, les déchets qui contiennent le produit doivent être déposés dans la fosse à lisier ou dans la canalisation avec raccord à l'installation collective de traitement des eaux usées. Il faut respecter le mode d'emploi comme indiqué dans "Manuel d'utilisation". Ce produit est destiné uniquement à un usage professionnel.

B. Manuel d'utilisation

Désinfection de surfaces dures, non poreuses, de matériaux et outils dans les loges d'animaux. Nettoyez d'abord soigneusement les surfaces et les matériaux à désinfecter. Rincez soigneusement tout nettoyant éventuellement utilisé à l'eau abondante. Bactéries, levures et moisissures: Appliquer le produit par pulvérisation basse pression. Laisser la surface humide pendant tout le temps de contact. Tout surface et/ou objet qui entrera en contact avec les aliments ou l'eau des animaux doit être rincé à l'eau potable avant d'être réutilisé. Dosage : 2,0 % (diluer 20 mL avec jusqu'à 1 l d'eau)

Tamps de contact minimal : 30 minutes.

Retirer les animaux/les volailles et leurs aliments des lieux avant la désinfection. Enlever toute souillure importante, comme l'urine et les matières fécales, des surfaces et des objets avant la désinfection. Vider les mangeoires et les abreuvoirs avant la désinfection. Après la désinfection, assurer la ventilation des lieux avant l'entrée des animaux/volaillies.

Lisez l'étiquette avant d'utiliser
Tenir hors de portée des enfants

Made in Belgium

DIN: 02491834

RFI: 1X00-500H-H00H-YMv6

23 LV 06

